
   

 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA   
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
EL DIA 27 DE NOVEMBRE DE 2008 
   
Membres assistents: 
Miquel Enseñat Riutort 
Antonio Asensio Campoy 
Josep Maria Ferra Terrasa 
Maria del Carmen Serra Martinez 
Vicenç Vidal Matas 
Aina Maria Salom Soler 
Miquel Bernat Bosch 
Maria Francisca Ripoll Morell 
Gaspar Sabater Nicolau 
Severiano Quevedo Mora 
 
 
Membres que excusen la seva assistencia: 
Dolors Nadal Llinas 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint hores i trenta 
minuts  del dia vint-i-set de  novembre de dos mil vuit, es reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de 
la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la Presidència del Sr. Batle, Miquel 
Ensenyat Riutort, i amb l’assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l’encapçalament, 
a l’objecte de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el 
qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretaria, la Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 
 
ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la Corporació ha de fer 
qualque observació a les actes de la sessió ordinària de dia 25 de setembre de 2008, 
extraordinària de dia 14 d’octubre de 2008, 30 d’octubre de 2008 i 11 de novembre de 2008 .  

        No es presenta cap observació, per la qual cosa les actes es consideren 
aprovades. 

 
 

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.-  A l’apartat de correspondència, es dóna 
compte dels següents:  
 

- Govern de les Illes Balears – Educació i Cultura – DG Formació Professional APRE Reg. 
Entrada 3266/08, Agraïment col·laboració practiques formatives. 

- Ministeri d’Economia i Hisenda – Delegació d’Economia i Hisenda Illes Balears, Reg. 
Entrada 3382/08, Remissió dades entrega a compte tributs estat octubre.  

- Govern de les Illes Balears – Medi Ambient – DG Canvi Climàtic Re. Entrada 3420/08, 
Xarxa balear de pobles ple clima. 

- Universitat Illes Balears – Departament d’Orientació i Inserció professional, Reg. Entrada 
3421/08 Remissió conveni cooperació educativa.  

- Govern de les Illes Balears – Afers Socials Promoció Immigració, Registre d’entrada 
3424/08, Nova línia d’ajuts per famílies en situació mes greu. 

- Govern de les Illes Balears – Comerç Industria i Energia – DG Comerç, Reg. Entrada 
3466/08, Resolució concessió subvenció projecte bàsic urbanisme comercial.  

- Mancomunitat de tramuntana – Mancomunitat de Tramuntana – Reg. Entrada 3483/08, 
Acte lliurement eines cedides per Consell de Mallorca POS 2008. 



   

- Govern de les Illes Balears – Economia Hisenda Innovació – DG Tributs i Recaptació, Reg. 
Entrada 3495/08, Inici procediment modificació conveni recaptació tributs municipals. 

- Universitat Illes Balears – Fundació Universitat Empresa – FUEIB, Reg. Entrada 3497/08, 
Conveni cooperació educativa Vaquer Castro V.  

- Govern de les Illes Balears – Medi Ambient, Reg. Entrada 3510/08, Concessió subvenció 
per implantació Agenda Local 21. 

- Govern de les Illes Balears – Afers Socials Promoció Immigració, Reg. Entrada, 3519/08, 
Projecte modificació Bases reguladores per subvencions immigració.  

- Consell Insular de Mallorca – Cooperació Municipal, Reg. Entrada 3525/08,  Rersolució 
subvenció equip de música.  

- Govern de les Illes Balears – Medi Ambient  - Espais de Natura, Reg. Entrada 3547/08, 
Sol·licitud nomenament representat i suplent autoritat de gestió del paratge natural de la 
Serra de Tramuntana.  

- Govern de les Illes Balears – economia Hisenda i Innovació – Recaptació de Tributs, reg. 
Entrada 3551/08, Liquidació Recaptació executiva 2n TR 2008.   

- Ministeri d’Economia i Hisenda – Agencia Tributària  - Delegació Especial Illes Balears, 
Reg. Entrada, 3556/08,  Informació sobre pensions públiques exemptes. 

- Ministerio de Industria Turismo y Comercio – Prefectura provincial d’Inspecció de 
Telecomunicacions, Reg. Entrada, 3583/08, Trasllat Autorització per instal·lació xarxa 
radioelectrica.  

 
 
 

 
 
DECRETS DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batllia haguts des de l’últim 
Ple des del núm.   483 al 539. 
 
 La secretaria dóna compta del  següent decret per a la seva ratificació 
  

 
 

RESOLUCIÓ DE BATLIA núm. 539/08 
 
Vist l’escrit dirigit aquest ajuntament refent a la documentació presentada amb la sol·licitud 
d’inclusió al Pla d’obres i serveis de l’any 2009, i degut a causes tècniques  
 
 HE RESOLT: 

- Deixar sense efecte el decret 464. 
-  

 1er. Aprovar les següents propostes.: 
 
            PRIMERA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui 
al municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Renovació Enllumenat Públic” amb un pressupost de (89.850,06) vuitanta-nou mil 
vuit-cents cinquanta euros amb sis cèntims.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 



   

             SEGONA  PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui 
al municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Compra Furgoneta” amb un pressupost de ( 13.249)tretze mil dos-cents quaranta-
nou euros.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 

 TERCERA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui 
al municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Modificació sistema de recollida de pluvials C/ Miquel Marques i Placeta d’es Pla” 
amb un pressupost de  ( 99.395 )noranta-nou  mil tres cents noranta cinc euros.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 

QUARTA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui al 
municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Adequació vestuaris Camp de Futbol Son Quint” amb un pressupost de ( 95.000 ) 
noranta-cinc mil euros.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 

QUINTA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui al 
municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Renovació equips informàtics” amb un pressupost de ( 18.000 )devuit mil euros.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 

SISENA  PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui al 
municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Parcs infantils” amb un pressupost de  ( 20.010 )vint mil deu  euros.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 

SETENA  PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de Mallorca que inclogui al 
municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per a 2009 amb el finançament de l’obra 
anomenada “Millora instal.lacions parc verd d’Esporles” amb un pressupost de ( 21.853,52 ) 
vint-i-un mil vuit-cents cinquanta-tres euros amb cinquanta-dos centims.  
           - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d’Obres i 
Serveis per al 2009 i  al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa” 
 
 2n.- Donar compte al proper Ple que es celebri per a la seva Ratificació. 
 
El Sr. Miguel Bernat digué que no entreria en el fons, per que no eren maneres de fer les 
coses, que era abans quan s’havia de presentar aquest plenari, no una vegada passat. 
La Sra. Aina Salom  s’intersa pel tema de la piscina. 
El Sr. Batle digué que degut el reglament del POS s’havia hagut de deixar pendent, però que 
estava previst tornar el tema. 



   

 
Sotmès a votació fou aprovat amb el següent resultat:  
 

- Sis (6) vots a favor del PSOE i PAS-PSM 
- Quatre (4) vots en contra del PP 

 
 
 La secretaria dóna compta del  següent decret per a la seva ratificació 
 

RESOLUCIÓ DE BATLIA núm. 460/08 
 
En Relació a la subvenció concedida per la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i Immigració 
del Govern de les Illes Balears, referent a la convocatòria d’ajudes per dur a termini projectes 
adreçats a persones majors dependents per  l’any 2008 (BOIB núm. 118 de 23/08/2008),  
 
HE RESOLT, 
 
1.- Sol·licitar la citada subvenció per un import de 86.856.08 €, pel manteniment de places al 
centre de dia per a persones majors dependents de la Conselleria d’Afers Socials, Promoció i 
Immigració del Govern de les Illes Balears. 
 
2.- Presentar al primer ple de l’ajuntament per la seva ratificació. 
 
 Sotmès a votació fou aprovat per unanimitat. 
 
 La secretaria dóna compta del  següent decret per a la seva ratificació 
 

RESOLUCIO DE BATLIA núm. 466/08 
  
 
 Vista la Resolució del Conseller d’Habitatge i Obres Públiques de 14 de gener de 2008, 
per la qual es convoquen subvencions per a l’eliminació de barreres arquitectòniques i la 
millora de l’accessibilitat en el edificis propietat delñs Ajuntaments i la proposta de Resolució 
Provisional de dia 22 de maig de 2008,  
 
 I vist que el projecte presentat a la convocatòria està inclòs dintre d’un altre de major 
envergadura, el qual no està a dia d’avui adjudicat 
HE RESOLT:  
 
1.- Sol·licitar una pròrroga de termini per poder presentar la certificació comunicant:  
 

- Import d’adjudicació de les obres 
- Noms del contractistes adjudicataris i dels directors de les obres. 
- La data prevista per aixecar l’acta de replanteig. 

 
2.- Sol·licitar que l’import total de la subvenció 164.619,08 euros es pugui justificar dintre de 
l’any 2009 ja que no es podrà justificar tota la despesa de la quantitat assignada al 2008. 
 



   

3.- Donar compte de la present Resolució al proper Ple que es celebri per a la seva ratificació. 
 
Sotmès a votació fou aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 DIRECTIVA EUROPEA DE SERVEIS.-  El Sr. Josep Maria Ferra Terrasa, dóna lectura 
a la següent  
 

P R O P O S T A 
ANTECEDENTS 
 
1.- El 28 de desembre de 2006 va entrar en vigor la  Directiva 2006/123/CE  del Parlament 
europeu i del Consell, de 12 de desembre de 2006, relativa als serveis en el mercat interior 
(Directiva europea de serveis). 
 
2.- L’objectiu de la Directiva europea de serveis és arribar a un autèntic mercat únic de serveis a la 
Unió  Europea a través de l’eliminació de les barreres legals i administratives que actualment 
limiten el desenvolupament d’activitats de serveis entre els estats membres. 
 
3.- El passat 6 de novembre la Federació d’entitats locals de les Illes Balears (FELIB) i el Centre 
Balears Europa varen signar un conveni de col·laboració per tal d’assessorar a tots els municipis 
de les Illes Balears, en la transposició  la Directiva 2006/123/CE del Parlament europeu i del 
Consell, de 12 de desembre de 2006, relativa als serveis en el mercat interior, a l’àmbit local de les 
Illes Balears, sense cap cost econòmic per als ajuntament interessats.   
 
4.- La clàusula tercera del conveni estableix l’obligació de la FELIB  de proposar a tots els 
municipis de les Illes Balears d’inscriure’s al servei gratuït d’adaptació a la Directiva europea de 
serveis, cosa que ja ha fet mitjançant escrit de 12 de novembre de 2008. 
 
5.- Es d’interès d’aquesta corporació adherir-se al conveni subscrit entre la FELIB  i el Centre 
Balears Europa. 
 
6.- Es per tot això, i en atenció a l’article 21 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril reguladora de les Bases 
de Règim Local. 
 
Per aquest motiu es proposa al ple el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Inscriure l’Ajuntament d’Esporles al servei gratuït d’adaptació a la 2006/123/CE del 
Parlament europeu i del Consell, de 12 de desembre de 2006, relativa als serveis en el mercat 
interior (Directiva europea de serveis). 
 
SEGON.- Comunicar la present resolució a la Federació d’Entitats Locals de les Illes Balears 
(FELIB) i al Centre Balears Europa. 
  
 
Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
XARXA BALEAR DE POBLES PEL CLIMA.-  El  Sr. Vicenç Vidal dóna lectura a la següent  
 

P R O P O S T A 
 
ACORD D’ADHESIÓ DEL MUINICIPI D’ESPORLES A LA XARXA BALEAR DE POBLES PEL 
CLIMA 



   

 
En l’actualitat, el nostre model de vida és origen de moltes problemàtiques i desequilibris locals 
i globals. Per aquest motiu, l’actuació en l’àmbit global és imprescindible. 
 
En aquest sentit, el 27 de maig de 1994, els participants a la Conferència Europea sobre les 
Ciutats Sostenibles, celebrada a Aalborg (Dinamarca), van consensuar i aprovar la Carta de 
Ciutats i Viles Europees cap a la Sostenibilitat (Carta d’Aalborg). En ella es recullen els 
compromisos de les ciutats per garantir un desenvolupament social i econòmic del seus 
ciutadans i ciutadanes, sense exclusions i respectuós per l’entorn natural i urbà.  
 
Més concretament, en l’àmbit climàtic, la Convenció Marc de Nacions Unides sobre el Canvi 
Climàtic (UNFCCC) constitueix la primera resposta internacional al problema del canvi climàtic 
que cristal·litza en el Protocol de Kyoto. Aquest document, en vigor des de l’any 2005, suposa 
el compromís de reduir les emissions de sis gasos responsables de l’escalfament de la Terra 
per part dels països industrialitzats. 
 
La UE s’ha compromès de reduir en un 8% el conjunt de sis gasos d’efecte hivernacle en 
l’horitzó 2008-2012 distribuït de forma diferenciada entre els països integrants. D’acord amb 
aquesta distribució entre el diferents països, l’Estat espanyol està obligat a emetre, com a 
màxim, durant aquest període, un 15% més del que emeté en 1990. 
 
El dia 25 d'octubre de 2007 es va aprovar l'Estrategia Española de Cambio Climático y Energía 
Limpia 2007-2012-2020 (EECCEL) un dels principals instruments del Ministeri de Medi Ambient 
i Medi Rural i Marí per poder complir amb el Protocol de Kyoto. 
 
Des de la Direcció General de Canvi Climàtic i Educació Ambiental s'ha elaborat el Pla d'Acció 
per a la Lluita Contra el Canvi Climàtic a les Illes Balears, aprovat el 24 d'abril de 2008 per la 
Comissió Interdepartamental del Canvi Climàtic, de la qual formen part totes les Conselleries 
del Govern de les Illes Balear. Després d’un procés de participació pública, aquest Pla d'Acció 
ha estat finalment aprovat pel Consell de Govern el dia 1 d'agost de 2008. 
En ell es recullen un significatiu nombre d’accions de lluita contra el canvi climàtic que poden 
ser recolzades des de l’administració local de forma exemplaritzant, com a administració més 
propera a la realitat del ciutadà. 
 
Nosaltres, com a responsables del municipi d’Esporles, perquè som conscients que les 
problemàtiques globals tenen també origen en la nostra actuació local, ens comprometem a la 
signatura de la carta dels Compromisos d’Aalborg +10, actualització de la Carta d’Aalborg, com 
a clara declaració de treballar cap a una sostenibilitat real. 
 
Igualment, ens comprometem a implementar en els aspectes en que siguem competents, i en 
la màxima mesura possible, el Pla d’Acció per a la Lluita contra el Canvi Climàtic a les Illes 
Balears.  



   

 
Així, es proposa a l’aprovació del Ple: 
  
Primer. Adherir-se a la Xarxa Balear de Pobles pel Clima, iniciativa sorgida del Pla d'Acció 
per a la Lluita contra el Canvi Climàtic a les Illes Balears. 
  
Segon. Assumir el compromís d’implementar totes aquelles actuacions que, en la mesura del 
possible, puguin dur-se a terme des de les competències i possibilitats municipals. 
  
Tercer. Signar la carta dels Compromisos d’Aalborg +10, actualització de la Carta d’Aalborg, 
com a declaració de treball cap a una sostenibilitat real. 
 
Quart. Trametre aquest acord a la Conselleria de Medi Ambient del Govern de les Illes Balears. 
  
Cinquè. Facultar el batle perquè, en nom de la corporació, pugui signar els documents que 
siguin adients. 
 
 Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
DRETS HUMANS DE MALLORCA I JUSTICIA I PAU.-  El Sr. Josep Ferrà Terrasa dóna 
lectura a la següent  
 

P R O P O S T A 
 
 

TEMA. CAMPANYA UN MES DEDICAT ALS DRETS HUMANS 
 
EXPOSICIO DE MOTIUS  
 
El 10 de desembre vinent es celebra el 60è aniversari de la Declaració Universal dels Drets 
Humans que va plasmar els treballs, els patiments i els esforços de milions de persones arreu 
del món que havien lluitat per al reconeixement i, a la vegada, un conjunt de pautes que des de 
llavors han de dirigir, ser punt de referència i de control de l’actuació dels poders de tots els 
Governs, de les Administracions públiques i de qualsevol entitat o grup. 
 
Així mateix, els canvis, econòmics, socials i tecnològics, en aquests anys han fet palès que la 
Declaració s’ha quedat curta. Un món en canvi constant i accelerat porta noves dimensions 
dels drets humans i ens aboca a la descoberta, a la defensa i a la proclamació de nous drets, 
que anomenam drets humans emergents, fonamentalment d’un vessant econòmic i social 
bàsics: dret al treball, a la renda bàsica, a l’accés als medicaments i a la salut, a la seguretat 
vital, a l’igualtat de drets i d’oportunitats, plena i efectiva; dret a l’aigua, dret a un medi 
sostenible... 
 
És en aquest context que les entitats cíviques FDRETS HUMANS DE MALLORCA I JUSTÍCIA I 
PAU DE MALLORCA, amb la col·laboració d’AMNISTIA INTERNACIONAL,  organitzen i duen 
endavant la campanya.  Un mes dedicat als drets humans, del 10 de novembre al 10 de 
desembre 2008. 
 



   

Els ajuntaments, l’administració pública més propera als ciutadans, hem de contribuir 
positivament a la difusió d’actituds respectuoses envers dels drets de les persones per 
promoure una convivència lliure i en pau entre totes les persones, iguals en dignitat, malgrat el 
respecte degut a les diferències ideològiques, ètniques, culturals i de comportament cívics. 
És per aquests motius que present les següents 
 

PROPOSTES DE RESOLUCIÓ 
 

1.- El Ple de l’ajuntament d’Esporles, acorda adherir-se a la campanya “Un mes dedicat als 
drets humans” i assumir el compromís d’observar, donar suport i promoure els Drets Humans 
que la Declaració Universal consagra. 
 
2.- El Ple de l’Ajuntament, en conseqüència, acorda declarar el municipi d’Esporles territori dels 
drets humans. 
 
3.- El Ple de l’Ajuntament acorda prendre en consideració l’ingrés de l’ajuntament a la Xarxa de 
ciutats per als Drets Humans. 
 

Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
DEVOLUCIONS.-  La Sra.  Maria Dolores Sureda Trujillo, dóna lectura a la següent  

 
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 
 
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a continuació, es proposa 
la devolució dels imports assenyalats. 

 
 
Referència Contribuent Padró/Impost Import Motiu devolució 

 
 

3135/06 Sedano Sanllorente Jose A. IVTM 63,84 Baixa 1998 

3241/07 Sedano Sanllorente Jose A. IVTM 64,25 Baixa 1998 

807/07 Colom Marí Sebastiana IVTM 53,95 Baixa 20-04-2007 

1729/08 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 120,14 Duplicitat amb Palma 

1810/05 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 115,93 Duplicitat amb Palma

1843/06 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 111,66 Duplicitat amb Palma

1935/07 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 106,47 Duplicitat amb Palma

2030/08 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 84,56 Duplicitat amb Palma

1937/07 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 38,34 Baixa 05-01-2007 

2029/08 Martinez Ferrer Maria C. IVTM 51,12 Baixa 05-01-2007 

3907401 Soteras Gomis Mercedes IBI 312,54 Ordre CAIB 

   

 
Sotmesa a votació la proposta, fou aprovada per unanimitat dels assistents. 



   

 
 
 PRECS I PREGUNTES.-  
 
El Sr. Gaspar Sabater demana: 
- De millorar el manteniment de la placeta de can Campos, que esta molt mal parada. 
- Revisar la canonada d’aigua de Sa Granja, per que pareix que hi ha alguna fuga. 
- També arreglar el Pont del Badaluc. 
- Quan es reunirà la comissió d’arbres? 
- D’arreglar el cementeri que s’han rebut queixes del seu mal estat. 
 
El Sr. Severiano Quevedo formula una queixa degut a la quantitat de plens extraordinaris que es 
venen fent darrerament a aquest ajuntament, ja que 6 plens costen 800 euros i de comissions 
informatives 4.000 euros. Demana a l’equip de govern de coordinar millor les seves actuacions i 
arribar a un consens abans de portar els temes al ple per tal d’evitar aquesta despesa. 
 
La Sra. Francisca Ripoll demana: 

- Si es podien tirar unes senalles d’arena a l’aparcament de l’escola, ja que així com està es 
destrossen les rodes dels cotxes. 

- Si es podien avisar als veïns del carrer Cotoner,  M. Marques etc., que tenen bardisses 
que envaeixen la via publica, que les retirin, ja que incomoden els vianants. 

- Al carrer Major amb les darreres ventades caigueren cables d’electricitat i encara estan 
enterra, demana que es retirin. 

- Quan es convocarà la comissió del Centre de Dia?. 
-  

El Sr. Miguel Bernat digué: 
- Quan es va enviar la cessió del Centre de salut s’adjuntaren els informes?. 
- Que s’ha fet del formigó de l’escola?. 
- El conveni col·lectiu presentat pels treballadors de l’ajuntament, demana que se’ls  

rametes?. 
- Agrair que se li hagués fet entrega de l’estudi dels guals permanents, desprès de tan 

temps. 
- Demanà l’informe de les retxes grogues. 
- Reiterà la petició de que se li envia-se’n les actes una setmana desprès del plenari. 
- Digué que s’estava incomplint la moció del registre de les factures, ja que no es registrava 

l’import de les mateixes. 
- Respecta del tema d’urbanisme de la Sra. Carol de Benito, com està?. 
- Del Catàleg s’ha fet qualque gestió. 
- Ens podrien informar de l’assemblea de Batles. 
- Com està l’expedient de la Casa del Poble ?. 
- El Centre de Dia, el dia abans de Nadal tancarà o no?. 
 

La Sra. Aina Salom 
Demanà se li faci arribar una copia dels guals permanents. 
Així mateix demanà com era que encara no s’havia obert el carrer de les escoles?. 
 
El Sr. Vicenc Vidal respongué. 

- respecta de la comissió d’arbres, que esperava que l’enginyer fes un projecte inicial, que 
havien quedat per la setmana vinent.  

- Pel que feia a les fuites d’aigua digué que amb el Sr. Pere Monserrat, estava començant a 
planificar. 

 
La Sra. Carme Serra: 



   

 Respecta de l’obra de la Sra. Carol de Benito digué que s’havia demanat documentació a amb 
dues parts i restava pendent d’estudiar. 
 
Pel que feia al catàleg, el dimarts que venia l’arquitecte, estava pendents de revisar algunes coses 
i pensava que podria quedar enllestit pel ple  del mes de gener. 
 
El Sr. Antoni Asensió : 
Respecta de Can Campos digué que s’estava intentant llevar. 
Pel que feia a les rompudes d‘aigua, que s’estava arreglant tant les fuites com les rompudes i que 
on s’espenyava se feia un canvi de secció i s’anaven fent repassos. 
Que el cementeri per a tots sants s’havia fet net. 
De les plantes enfiladisses i branques s’avisarà a la policia. 
El cable de GESA digué que s’havia arreglat provisionalment, que entenia que no hi havia perill, 
però que posaria esment en el  tema. 
 
El Sr. Josep Ferra digué que efectivament  la Comissió del Centre de Dia havien d’acordar la 
periodicitat i en quan a la del conflicte juvenil pendent educador de carrer. 
 
El Sr. Batle respongué: 

- El concurs de la Casa del Poble resta desert, que tenien pendent parlar amb el gabinet de 
presidència, que s’havia demanat hora amb el delegat del Govern i amb la directora 
general d’habitatge per fer un millor seguiment del tema. Per dia 16 de desembre tenien 
hora la Sra. Salom i el mateix  i que havien d’anar a  Madrid a intentar agilitzar el tema.  

 
- Respecta de l’assemblea de batles digué: 
Que els temes que s’havien exposat eren: el de la creació de l’agencia de control de disciplina 
urbanística, cedir competències en sol rústic ?, com es finançaria ?, aquest darrer punt, encara 
no estava molt definit, en principi els dos primers anys pareixia que se’n faria càrrec el Consell 
Insular i desprès les despeses es compensarien en les multes cobrades. Resta damunt la 
taula a l’espera de que dones una solució la comissió política. 
 
La constitució de l’agencia ja està aprovada i s’obrirà un termini per que els municipis 
interessats si adhereixin. 
 
Actes anteriors  que s’enviïn. Així mateix s’enviaran els estatuts de l’agencia. 
 
El tema de l’obertura del vial de les escoles, cada vegada es complica més, primer l’errada a 
les NNSS d’Esporles i desprès  l’entrada en vigor de la nova llei del sol, fan que encara sigui 
més mal de resoldre i per que es cedeixi la propietat s’ha d’actuar d’acord amb la llei. 
 
La Sra. Aina Salom insisteix en que ja ha passat un temps més que prudencial. 
 
La documentació del PAC s’enviarà a la conselleria tota completa. 
 
Respecta de les escoles l’IBISEC no es vol fer càrrec de les obres que l’empresa constructora 
havia deixat en mal estat. Diu que el responsable es l’empresa, l’arquitecte i en definitiva un 
tema polític. 
 
Les copies del conveni laboral seran enviades. 
La creació de l’ordenança dels guals es farà ja mateix. 
El tema dels plens en qualsevol moment es pot modificar l’acord de constitució de 
l’ajuntament, i reduir  els mateixos, ja que l’exigència de la llei no es d’un mensual. Però pel 
que fa als extraordinaris, es procuren fer els menys possibles, però els que son necessaris 
s’han de fer.  



   

Pel que fa al registre de les factures que es posi l’import. 
Respecta de la cuina del Centre de Dia digué que no responia a la normativa, que el més aviat 
possible s’havia de resoldre. 
Restava pendent el tema de les retxes grogues. 
El Sr. Miguel Bernat demana a l’equip de govern que es deixes de tants d’estudis i es poses a 
fer feina. 
El Sr. Batle respongué que l’oposició  sempre es queixava de la falta de planificació. 
   

 
  

Un  cop examinats els punts assenyalats a l’ordre del dia, essent les vint-i-una  hores i 
trenta minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s’hi ha tractat, jo la 
Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-plau estenc la present Acta al lloc i la data 
assenyalats a l’encapçalament. 
                
 Esporles, 27 de novembre de 2008. 
 El batle,     La secretària 
 
 
 
 
 


